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Geachte leden van de Commissie MME,  

 

 

Op 16 november jongstleden stond in de commissie MME agendapunt 5.2 Statenbrief Trajectaanpak 

N212 op de agenda. Het stuk was geagendeerd door GroenLinks met als motivatie: Wij zouden graag 

van gedachten wisselen met andere fracties en GS over het rooien van 310 bomen langs deze weg 

ten behoeve van de verkeersveiligheid: hoe zijn de verschillende belangen hierin afgewogen en welke 

alternatieven voor het verbeteren van de verkeersveiligheid zijn hierbij mogelijk en wellicht ook al 

onderzocht? Bij deze wil ik daar zoals in de commissievergadering afgesproken, schriftelijk op 

terugkomen.  

 

Wat betreft het rooien van bomen langs de weg ten behoeve van de verkeersveiligheid wil ik 

benadrukken dat de verkeersveiligheid op onze provinciale wegen voor mij een absolute prioriteit 

heeft. In de afweging van nodige maatregelen staat dit voor mij dus ook voorop. In de trajectaanpak 

kijken wij dan ook altijd of er maatregelen nodig en mogelijk zijn met betrekking tot het verbeteren van 

de verkeersveiligheid. Bij het uitwerken van deze maatregelen kijken wij natuurlijk altijd kritisch naar 

wat er daadwerkelijk nodig is en of we het ook op een manier kunnen doen die zo min mogelijk 

negatief effect heeft op natuurlijke of cultureel historische waarden.  

 

Langs de N212 staan nu ruim 900 Populieren. Conform ons verkeersveiligheids- en landschapsbeleid 

zouden daarvan 577 bomen gerooid moeten worden. Zoals hierboven aangegeven kijken wij altijd 

kritisch naar wat er daadwerkelijk nodig is om te zorgen voor een optimaal veilige situatie. Daarvoor 

hebben wij gesteld dat wij het belangrijk vinden om in ieder geval te zorgen voor een obstakelvrije 

zone van 4 meter langs de weg, zoals de landelijke verkeersveiligheidsrichtlijn ook voorschrijft. Ook de 

Stichting Wetenschappelijk Orgaan Verkeersveiligheid (SWOV) heeft geraamd dat het aantal 

slachtoffers van bermongevallen op provinciale wegen met 25% kan verminderen als de bermen 4 

meter obstakelvrij zijn. Dit brengt met zich mee dat er in ieder geval 310 bomen daadwerkelijk gekapt 

worden. Bij de zomerstorm van 25 juli dit jaar zijn er op dit traject 23 populieren en een groot aantal 

takken op de N212 terecht gekomen, de bomen zijn kaprijp, wat voor ons een extra 

veiligheidsargument is om de bomen te rooien.  

 

Ten slotte hebben wij uiteraard gekeken naar andere mogelijkheden om dezelfde veiligheid te 

verbeteren. Dit zou kunnen door een geleiderail (vangrail) te plaatsen. Echter is dit geen gewenste 

oplossing, omdat de botsende auto afketst vanaf de geleiderail en op de andere weghelft terecht komt 

en dan de kans op een botsing erg groot is. Omdat er ook vanuit de Kwaliteitsgids Utrechtse 

landschappen die door Provinciale Staten op 7 februari is vastgesteld is tevens aangegeven dat de 

bomen hier voor de landschappelijke kwaliteit ongewenst zijn, hebben wij de afweging gemaakt toch 

te kiezen voor de meest veilige optie met het rooien van 310 bomen.  

 

 


